
Kasiopejske transkripte – 08. 04. 2023 
 
 
Laura i Andromeda za pločom 
 
Joe, Pierre, Gaby, Possibility of Being, Ark, Scottie, Chu, Niall, Pikabu the Cat 
 
FOTCM članovi koji sudjeluju putem Zooma: 
 
3DStudent, A Jay, Abats, Adobe, Aeneas, Aiming, Alana, Alejo, Altair, Anamarija, 

Anartist, AndrewMn, Andrian, annp, Anthony, Approaching Infinity, Aragorn, Beorn , 
Bluefyre, Bobo08, brandon, Breton, cassandra, Chad, cinnamon, Cosmos, Deliverance, 
dirgni, dugdeep, Ellipse , fabric, Fallen_735, finduilas495, Gandalf, Gawan, genero81, 
Glenn, goyacobol, herondancer, Hesper, hesperides, IrjO, JeanneT, JEEP, Jefferson, jess, 
Jono, Josi, Juba, Keit, kenlee, KJN, korzik18, KS, Lainey, Lilou, logos5x5, Loreta, LQB, 
Lucius, Manitoban, marek760 , Mari, Mariama, Mark, MARTINA, Matt, Mililea, mimimari, 
mkrnhr, Msante, Navigator, NewEngland Seeker, Nicholas, Nienna, Obi, Ollie, Oxajil, 
Pecha, PERLOU, Pophistorian, Puma, Redfox, Redrock12, Regulattor, rrraven, Ryan, rylek 
, ryu, Saman, Scotseeker, Seamus, seek10, seeker2seer, Sinapi, Stoneboss, sToRmR1dR, 
SummerLite, T.C., Terran, Theodor, thorbjorn, Tristan, Turgon, Ursus Minor, Voyageur, 
whitecoast, will01, williamsj, Windmill Knight, Yas, Ysus, Zar. 
 
P: (L) Nadam se da svi imaju pitanja večeras. Šta se dešava u svetu osim… 
 
(Joe) Besmislica? 
 
(L) Mislim, to su uobičajene užasne stvari. Kada su Kasiopejci rekli da su pred nama 
klimava (rocky u engl. izvorniku, moguća igra riječi sa svemirskim “stijenama”, op.) 

vremena, nisu se šalili. Mislim da nisu nužno govorili o zemljotresima, kometama ili 
stijenama iz svemira ili bilo čemu. Klimava su, znate, prilično klimava vremena. I taj jadni 
čovo Trump. Njemu su zasigurno klimava vremena. Da. SAD, ma dajte molim vas... 
Dedolarizacija, sve će se brzo srušiti. Doći će do hiperinflacije, ljudi će gurati kolica puna 
novca samo da bi kupili čokoladicu, šolju kafe i... Ne bih volela biti u središtu toga. Ali, tu 
smo gdje jesmo! 
 
(Joe) Ne, CBDC-ovi (Central Bank Digital Currencies, tj. digitalne valute centralnih 
banaka, op.) će spasiti situaciju. 
 
(L) Šta? 
 
(Joe) Digitalne valute centralnih banaka? Znate kako dolar pomalo propada i... 
 
(Andromeda) Kako je pomalo lažan? 
 
(Joe) On je pomalo papirnati novac. To je tako karakteristično za 20. stoljeće. Hajde da 

koristimo digitalne valute i da sve počnemo ispočetka. 
 
(L) Misliš da će to učiniti? 
 
(Joe) Pokušat će. 
 
(L) O Bože. 
 
(Niall) Financijski reset. 
 
P: (L) Pa, moja mala penzija neće vrijediti apsolutno ništa kad završe s tim. A već je 



dovoljno blizu nule. [smijeh] Dakle, u redu, pripremimo se. Nemam pitanja. 
 
(Joe) Komete. 
 

(L) Komete? 
 
O: Morebuntk od Kasiopeje ovdje. 
 
P: (L) I pretpostavljam da bolje kažem da je koji... 
 
(Joe) Osmi. (L) Osmi april 2023. Bože, kako smo brzo došli do aprila? Da, 2023. i svi su 
ovdje. 
 
(Scottie) Šta je s tim imenom? Morebuntk. 
 
(L) [Pregled prisutnih] 
 
(Joe) Kako se piše Morebuntk? 
 
(Chu) M o r e b u n t k. 
 
(Joe) To je zbog njemačkog utjecaja. [smijeh] 

 
O: Neće horor uskoro (krivo spelovanje kojem je falio jedan “r”, “horor” umjesto 
“horror”, op.). 
 
P: (L) Jeste rekli "Neće horor uskoro"? 
 
O: Da. 
 
P: (L) Neće horor uskoro. Hmm... 
 
(Joe) Šta to znači? 
 
O: Završeci i počeci. 
 
P: (L) Jeste mislili reći horor kao H O R R O R? 
 
O: Da. 

 
P: (L) Ali pretpostavljam, s obzirom na to kako se osjećam, da je energija niska. 
 
O: Da. 
 
P: (Andromeda) Dakle, neće biti horor uskoro? 
 
O: Da. 
 
P: (L) Dakle, neće biti horor uskoro? 
 
O: Ne pre nego što mislite. 
 
P: (Joe) Drugim rečima, nema ničega na pomolu. 
 
O: Da. 
 



P: (Joe) To je odgovor na to što si rekla o deflaciji dolara ili dedolarizaciji, kolicima 
punim novca i slično. 
 
(L) Dakle, neće biti tako loše tako brzo. 

 
O: Da. 
 
P: (L) U redu. Pa, smirite se svi i ignorirajte me. Dobro, pitanja? 
 
O: Dugo će trajati pre potpunog kolapsa. 
 
P: (L) Pa, kada kažete "dugo vremena", pitam se da li vi samo… vreme može biti iskrivljeno 
kao kada kažete "kratko vreme"? 
 
O: Verovatno. 
 
P: (Joe) Šta ste time mislili? Šta ste mislili sa onim što ste rekli? Pitate se... 
 
(L) Pa, mislim da ponekad kažu da pomoć dolazi uskoro i "pomoć dolazi uskoro" može 
trajati godinama i godinama. Znate, "uskoro" može biti godine i godine. Tako da možda 
dugo vremena može biti ili vrlo kratko vreme ili... 
 

O: Da. Ne želimo da se bilo ko od vas brine, jer to može promeniti ishod. 
 
P: (L) Briga menja ishod? 
 
O: Često, da. 
 
P: (L) U redu. Imaš pitanje, Joe? 
 
(Joe) Kako se ona zove? Uh, pa ona koju sam vam pokazao... svjetla nova kometa koja se 
približava Suncu i koje bi mogla da sjaji jače od zvezda sledeće godine. Novootkrivena 
kometa, C2023A3, prvi put u 80.000 godina se približava Suncu i može da bude sjajna kao 
zvezda u jesen 2024. 
 
(L) Da? 
 
(Joe) I mi smo... ta brojka od 80.000 godina - datum - podsetila je ljude na Kantek možda? 
 

O: Povezano, ali ne direktno. 
 
P: (Joe) U redu. 
 
(L) Nije dio Kanteka koji je odletio i postao komet? 
 
O: Ne. 
 
P: (L) Da li je to dio gigantskog kometa koji je ušao u Sunčev sistem i ušao u interakciju sa 
Kantekom, uzrokujući njegovu eksploziju? 
 
O: Blizu, ali ne baš. U to vreme je bilo mnogo poremećaja. 
 
P: (Joe) Nema sumnje. Imam pitanje o krvnim ugrušcima. Jesu li dobri? Ne, samo se šalim. 
Dugdeep, Pierre, Mike i Laura: četiri osobe u kratkom periodu imale su probleme sa 
ugrušcima. Kakvo je pitanje...? 
 



O: Sve je to deo operacije COVID. Ali zavisi od individualnog stanja kako će se 
manifestovati. Na primer, Laura je imala mala začepljenja u malim venama i one su se 
odvojile i skupile u veni sledeće veličine. 
 

P: (L) Dakle, kažete da, čak i kod osoba koje su samo imale COVID, a nisu se cijepile, mogu 
da se jave problemi sa ugrušcima? 
 
O: Da. 
 
P: (Niall) Da, jer COVID je bio vakcina. 
 
(Joe) Mislim na modifikaciju samog virusa. Tako da, šta-već... 
 
O: Vakcina proizvodi masivne ugruške zbog koncentracije spike proteina, kao i zbog šoka 
za telo. 
 
P: (Niall) Nisu primili vakcinu. 
 
(Joe) Šta? Ne, to nije važno. Mislim, originalna vakcina, odnosno originalni SARS-CoV-2, 
bio je virus koji je postao vakcina i pobjegao je, ili šta već. I bio je već modifikovan. Spike 
protein je bio modifikovan da ima taj efekat na telo, u osnovi. A onda su napravili vakcinu 
koja zapravo reproducira taj spike protein. 

 
(L) Dakle, drugim rečima, kada dobijete COVID, imate neke posledice u vezi sa spike 
proteinom, i možete imati bilo koji od tih efekata koje ljudi imaju od vakcine. Ali oni će 
biti, kako da kažem, ublaženi na neki način ako je samo bolest a ne vakcina? 
 
O: Da 
 
P: (L) I zašto su ublaženi? 
 
O: Imunološki sistem ima vremena da se pripremi i ukupan šok je manji. 
 
P: (Joe) Pa, originalna vakcina/virus koji su napravili u laboratoriji ili modifikovali u 
laboratoriji - modifikovan u laboratoriji koronavirusa i pušten u Kini, nije instruisao 
ljudska tela da proizvode spike protein. mRNA vakcina koju su proizveli nakon toga 
zapravo instruiše vaše telo i puno vaših ćelija... 
 
(L) Da, to je ono što oni govore. 

 
(Joe) Ali postoji velika razlika između njih. Oni govore o tome kada instruirate svoje telo 
da napravi spike protein, koji je antigen, kao da je napadač u svakoj i bilo kojoj ćeliji 
vašeg tela. Mislim, odmah imate autoimune probleme... 
 
(L) To je genetsko manipulisanje vašim ćelijama. 
 
(Joe) Praktično instruirate svoje telo da napadne sopstvene ćelije. 
 
(L) Tačno. 
 
(Joe) To se nije desilo sa samim virusom. 
 
(L) Tačno. Je li to tačno? 
 
O: Da. 
 



P: (Gaby) Da li bi fekalna transplantacija bila korisna u borbi protiv infekcija općenito? 
Virusnih infekcija? 
 
O: Da. Odaberite donore pažljivo. 

 
P: (L) Gaby je pitala za fekalnu transplantaciju jer je jedna žena održala predavanje i 
kaže da su svi ti ljudi koji su imali, da li je to bila vakcina ili samo oni koji su imali COVID? 
 
(Gaby) Oboje. 
 
(L) I vakcinisani i ljudi koji su samo imali COVID, imali su… nedostatke. 
 
(Gaby) Bifidobakterije. 
 
(L) Bifidobakterije u njihovim crevima koje je COVID nekako uništio. 
 
(Gaby) I to stvara nedostatak folne kiseline (vitamin B9, op.) koji viđam otkako se pojavio 
COVID. Znate, svi su deficijentni po pitanju folne kiseline... 
(L) Nedostatak folne kiseline. 
 
(Joe) Kao posljedice umiranja dobrih bakterija. 
 

(Andromeda) Oni pomažu u proizvodnji folne kiseline. A to se teško može nadoknaditi 
samo probioticima. 
 
(L) Da, ali ako COVID to uzrokuje, a skoro svi su ga imali, postoje li ljudi koji ga mogu 
imati, a da ne uništi sve njihove bifidobakterije? 
 
O: Da, ali uglavnom je destruktivan na taj način. 
 
P: (L) Dakle, postoje ljudi kojima ne uništava sve, ali može ih poremetiti do određene 
granice dok se ne oporave. 
 
(Joe) A očito je da je ravnoteža dobrih bakterija važna za funkcioniranje imunološkog 
sistema. 
 
(L) Može li se to nadoknaditi i upotrebom probiotika ili...? 
 
(Gaby) Fermentisane hrane. 

 
(L) Fermentisane hrane ili nečega? 
 
O: Da. 
 
P: (Džo) Ljudi bi trebali uzimati folnu kiselinu, zar ne? 
 
O: Da. 
 
P: (Džo) Svi uzimajte folnu kiselinu. Idite i nabavite neku sada na Amazonu! [smijeh] 
 
O: Da. 
 
P: (L) Dobro, sledeće? Završili smo sa tom temom? Hajde da vidimo da li neko na Zoom-u 
ima pitanja... Samo ću odabrati neka nasumično, ali onda ćete videti kako to utiče na 
sesije kada počnete da birate samo nasumična pitanja jer onda imate sve vrste pitanja 
rasprostranjene kroz sesije koje nemaju nastavak. 



(Cezarea) U prethodnoj sesiji rekli ste da će Svetski ekonomski forum (WEF, op.) ostvariti 
80% svojih planova u SAD. Koliki procenat su trenutno ostvarili? 
 
O: 60. 

 
P: (Pjer) Imam pitanje. Prijavljeno je da je brzina svetlosti imala varijaciju između 
dvadesetih i četrdesetih godina. 
 
(Andromeda) 1929. i 1945. 
 
(Pjer) A šta je uzrok ove varijacije? 
 
O: Varijacije u podložnosti denziteta. 
 
P: (Džo) Dakle, to znači u kojoj mjeri je planet Zemlja 3D bio podložan uticaju viših 
denziteta? 
 
O: Denzitet. 
 
P: (Pjer) I da li denzitet ima neku vezu sa gravitacijom? 
 
O: Da. 

 
P: (Pjer) Da li ova varijacija brzine svetlosti utiče na našu vezu sa informacionim poljem? 
 
O: Da. 
 
P: (Džo) Dakle, to sugeriše da je 1929. došlo do varijacije u podložnosti denziteta. Da li to 
implicira povećanu kontrolu...? 
 
O: Gravitacioni talas. 
 
P: (Džo) Da li to ima veze sa Velikom depresijom 1929. godine? To je pitanje. 
 
O: Više ili manje, da. 
 
P: (Džo) I rekli ste da je to trajalo oko 20 godina, i šta ste uporedili? Veliku depresiju i 
sadašnje vreme? 
 

(L) Da, ali ne nužno zato što sam mislila da se nešto događa, jer ne znam ništa o bilo 
kakvim varijacijama brzine svetlosti sada ili tako nešto. Samo sam primetila da je to bilo 
u periodu Velike depresije. Počelo je upravo pre rata. Da. Mislim, 1928. bi bila vrlo slična 
sada. Još uvek nismo dostigli hiperinflaciju, i sve to, ali stvarno se jako približavamo toj 
tački pucanja. A onda je 1945. godine bio kraj Drugog svetskog rata i samo mi je sinulo da 
je taj period bio tako dramatičan u pogledu svega što se dešavalo ekonomski i globalno. 
Rat... Mislim, milioni ljudi umiru i takve stvari. Dakle, znamo da sada imamo ovu 
ekonomsku krizu. Ne znam da li će biti toliko ozbiljna ili teška kao ona, barem ne za ceo 
svet. Ali, takođe imamo grmljavinu te ratne priče koja se odvija u pozadini. Da li to znači 
da će doći do prateće promene u brzini svetlosti? Hoće li se nešto dogoditi u vezi sa 
gravitacijom? Da li su ova dva faktora povezana? Ne znam. Ne, ne znam ništa od tih stvari, 
ali samo mi je sinulo da je to bio zanimljiv fenomen. 
 
(Joe) Da li varijacije u podložnosti denziteta predstavljaju prirodni fenomen? 
 
O: Da. 
 



(P: Gaby) Rekli su gravitacioni talas. Dakle, nešto kosmološko? 
 
O: Da. 
 

(P: Pierre) Kako varijacije brzine svetlosti utiču/modulišu vezu između nas i 
informacionog polja? 
 
O: Gravitacija je ključ. 
 
(P: L) Dakle, jednom ste rekli da gravitacija veže. I rekli ste da gravitacija prikuplja 
informacije - ili prikupljanje znanja je poput prikupljanja gravitacije. 
 
O: Da. 
 
(P: L) Deljenje toga je poput raspršivanja toga? 
 
O: Da. 
 
(P: L) Dakle... 
 
O: Više o ovome nećemo! 
 

(P: Joe) To je vrlo osetljiva tema. Mogli bismo se uvaliti u nevolju. [smeh] 
 
(Aragorn) Finska je sada postala članica NATO-a i ima jednu od sposobnijih armija u 
Evropi. Hoće li PTB (powers that be, tj. moćnici, op.) pokušati pretvoriti Finsku u bojno 
polje protiv Rusije? 
 
O: Da. Međutim, neće imati veliki uspeh. 
 
(P: LQB) Svetski sajmovi u SAD-u krajem 18. i početkom 19. veka su vrlo anomalni. Da li 
neke od ovih masivnih struktura postojale pre sajmova? Da li se neka alternativna energija 
koristila u njihovoj izgradnji? Da li su ovi sajmovi korišćeni za programiranje masa i 
nametanje lažne istorije? 
 
(L) Sačekaj malo. Hajde da se vratimo unazad. Ovi svetski sajmovi su vrlo anomalni. Zašto 
su vrlo anomalni? Gde je LQB? Želim da razumem ovo. LQB, gde si? 
 
(LQB) Izgrađeni su u vrlo kratkom vremenu. Vrlo velike strukture koje trenutni izvođači 

radova ne veruju da bi mogli ikada uraditi danas. 
 
(L) Wow. Dobro. Da li su neke od ovih masivnih struktura postojale pre sajmova? 
 
O: Delimično i onda proširene. 
 
(P: LQB) Da li se neki oblik alternativnog izvora energije koristio u njihovoj izgradnji? 
 
O: Ne. 
 
(P: LQB) Da li su ovi sajmovi korišćeni za programiranje masa i nametanje lažne istorije? 
 
O: Ne baš kao što je pitanje postavljeno, ali da, uključivali su zlonamerne sisteme. Ova 
tema bi mogla da se pažljivije analizira u potrazi za tragovima. 
 
(P: L) Hm. Nikad nisam čula za to, tako da ćemo morati da otvorimo temu na forumu. 
Dobro... 



(Ursus Minor) Čija tehnologija je prikazana na hijeroglifskoj ploči hrama u Abydosu? 
 
O: Izvanzemaljska. 
 

P: (annp) Da li se zemlje koje su nedavno pristupile BRICS-u i BRICS+ sada manje plaše CIA-
e? 
 
O: Da. 
 
P: (annp) Da li su im Rusija i Kina dale neka pesticidna sredstva protiv CIA-e? [smijeh] 
 
O: Ne baš, ali su im dale tehnologiju i obezbjedile obavještajnu podršku ako im zatreba. 
 
P: (L) Dakle, obavijestili su ih da će im pomoći sa tehnologijom i obavještajnim 
saznanjima ako im zatreba. 
 
(Ursus Minor) Zbog čega su civilizacije koje žive ispod površine Zemlje i Atlantiđani razvili 
spospobnost postojanja u dva denziteta i da li će novajlije u 4D imati takvu sposobnost na 
početku? 
 
O: Loše pitanje. Razmislite ponovo i razdvojite. 
 

P: (L) Dakle, morate razdijeliti to pitanje. Mislim, da li znamo da su Atlantiđani razvili 
sposobnost postojanja u dva denziteta ili da su civilizacije ispod površine Zemlje razvile tu 
sposobnost? To je pretpostavka. I da li će novajlije u 4D imati istu sposobnost na početku? 
Da. Morate preformulirati to pitanje. U redu... 
 
(Toronto grupa) Da li neki od elita u 3D-u koji su poznati široj javnosti posjećuju 
podzemne civilizacije o kojima je bilo riječi u prethodnim sesijama? 
 
O: Nije dobro promišljeno pitanje. 
 
P: (T.C.) 22. februara 1950. godine, baptistička crkva u Beatriceu, Nebraska, eksplodirala 
je u 19:27. Probe hora trebale su početi u 19:15. Svi članovi hora kasnili su iz različitih 
nezavisnog razloga i svi su se pojavili nekoliko minuta nakon eksplozije misleći da će svi 
ostali biti u crkvi. Kako su bili spašeni i da li je to imalo veze s tim što su svi zajedno 
pjevali svake sedmice? 
 
O: Limbička rezonanca i da. 

 
P: (Toronto grupa) Kakav će uticaj, ako ga uopšte bude bilo, imati Nacionalna građanska 
istraga u Kanadi? 
 
(L) Šta je Nacionalna građanska istraga? Trebali bismo imati neke pozadinske informacije u 
sesiji tako da će čitalac znati o čemu govorimo. 
 
(Toronoto Group) To je masovni pokret koji je pokrenut da bi se prikupile informacije iz 
svih sektora o tome kako se desila COVID tiranija. Uključene su osobe poput Brucea 
Pardyja koji je bio povezan sa vozačima kamiona, i ispituju. Oni ispituju sve različite... 
jednostavno obične ljude koji su pogođeni vakcinama i ljude koje su pogodile sve te 
restrikcije. Tako da, ostracizacija... i to je na više razina. Tek je počelo i ići će preko cele 
Kanade. 
 
(L) Ko je glavni u toj Nacionalnoj građanskoj istrazi u Kanadi? 
 
(Toronto Group) Nitko nije glavni. Nekoliko ljudi je to pokrenulo. 



(L) Dakle, to je neka vrsta masovnog pokreta? To nije kao formalna vlada... 
 
(Toronto Group) Ne, slično je pokretu vozača kamiona. Nema osobe koja je vođa i nema 
finansiranja osim od donacija ljudi. Dakle, jako je slično konvoju vozača kamiona. 

 
(L) Dakle, želite da znate kakav će uticaj imati? 
 
(Toronto Group) Hoće li samo propovedati ili će doprijeti do više ljudi, i međunarodno, ali 
i u samoj Kanadi? 
 
O: Pomoći će da se povežu ljudi, ali neće biti mnogo kretanja protiv struktura moći. 
 
P: (JEEP) Da li će previranja oko progona Trampa dovesti do građanskog rata/revolucije? 
 
O: Svakako ide u tom smeru. 
 
P: (Toronto Group) Dodatak na odgovor Kasiopejaca o amiloidnom plaku koji nalaze 
balzamatori: Kasiopejci su rekli da je to odbrambeni sistem tela koji stvara plak. Od čega 
se telo brani? 
 
(L) Spike proteina, zar ne? 
 

O: Da. 
 
P: (Ursus Minor) Je li život na Marsu uništen nuklearnim događajem ili je to bila 
katastrofa na potezu Mars-Zemlja? 
 
O: Ovo drugo i drugi faktori. 
 
P: (Ellipse) Da li su krvne grupe prirodno nastale ili je urađen kakav inženjering? 
 
O: Inženjering. 
 
P: (Farmies) Kakve prilagodbe mogu da se naprave u tretmanu hiperbaričnom kiseonikom 
(HBOT, op.) da bi se maksimizirala proizvodnja matičnih ćelija? 
 
O: Potrebno je više vremena sa nižim pritiskom, kao što ste već raspravljali. Ali redovni 
program treniranja visokim intenzitetom može pomoći. 
 

P: (L) Dakle, to mislite na podizanje tegova? 
 
O: Da. 
 
(L) Crossfit nije trening visokog intenziteta. Ne samo Crossfit. Podizanje utega. 
 
(Joe) To je deo toga. 
 
(L) Ali postoje neki delovi Crossfit-a koje NEKI ljudi ne mogu raditi. 
 
(Joe) Rekli su da je ranije na Zemlji bila slabija gravitacija, zar ne? Da li je to promenilo 
atmosferski pritisak na Zemlji? 
 
O: Ne mnogo. Atmosferski pritisak više zavisi od debljine i gustine atmosfere. Staklenički 
gasovi mogu podstaći gustinu atmosfere. 
 
(L) Da li je bolje imati gušću atmosferu? 



O: Da. 
 
(Joe) Kad je bila slabija gravitacija, da li je bilo razlike u koncentraciji kiseonika u 
atmosferi? 

 
O: Blage, da. 
 
(Joe) Samo sam razmišljao da kada je slabija gravitacija, moglo bi biti više atmosfere i 
više kiseonika, što znači da bi svi hodali u HBOT-u dok žive na planeti. 
 
(Ryan) Zašto se Laura osećala tako umorno na kraju prethodne sesije, dok su mnogi drugi 
članovi grupe osetili energiju ili jaku energiju u vezi sa sesijom? Ako je to samo zbog 
Laurinog psihičkog napora, da li postoji način da članovi grupe ojačaju njene nivoe 
energije tako da se oseća osveženo nakon sesije? 
 
O: Postavljajte bolja pitanja. Mnogo toga zavisi od cilja i namere pitanja. 
 
(Joe) Da. To je kao da ste razmislili o pitanju i razmislili o tome ne samo kao nešto što bi 
vas lično zanimalo, već nešto što ima više univerzalne važnosti ili bi bilo univerzalno 
korisno za više ljudi, što verovatno zahteva više napora da biste zaista formulisali takvo 
pitanje. Razmislite o tome unapred. To unosi pozitivnu energiju u stvarno pitanje i u vašu 
nameru. A možda to proizvodi prenos pozitivne energije osobi koja odgovara na pitanje. 

To je isto sa normalnim razgovorom u stvarnom životu, znate? Što je vaša diskusija sa 
nekim drugim otvorenija, iskrenija, poštenija i bolje promišljena, to više druga osoba 
može od nje imati koristi i primiti. I može postojati uzajamna... 
 
(L) Mislim da postoji još nešto. Nešto drugo. A to je koliko je osoba uložila truda da bi 
sama pronašla odgovor pre nego što postavi pitanje? Jer ako to pitaju samo iz radoznalosti 
i nisu uložili nikakav trud u to, skoro kao da postoji veliki prazan prostor gde bi njihov 
sopstveni napor trebao biti. I moja energija ide i popunjava taj prostor. 
 
(Joe) To stvara mogućnost izrazito nedefiniranog odgovora. Znate na šta mislim? 
Nedefinirano pitanje ima nedefinirani odgovor. Ali ako uložite trud i razmislite o tome i 
svedete ga na vrlo specifično pitanje o kojem ste razmišljali i... 
 
(Andromeda) Uložite trud. 
(Joe) Da. 
 
(Ryan) Mogućnosti novog AI (umjetne inteligencije, op.) modela za jezik, GPT-4, deluju 

vrlo impresivno. Pre nekoliko godina, Putin je naglasio važnost AI u razvoju društava. 
Kakav je nivo AI sposobnosti Rusije i Kine u poređenju sa Zapadom? 
 
O: Otprilike jednaki, ali različita filozofija i pristup. 
 
P: (Ryan) Može li kriptografija biti korišćena kao "odbrana" protiv AI, kao što su neki, 
posebno Chelsea Manning, tvrdili? 
 
O: Da. 
 
P: (Ryan) Nedavno su decentralizovana tržišta kriptovaluta proglašena "pretnjom 
nacionalnoj bezbednosti" od strane američke vlade. Da li su se bitcoin ili kriptovalute 
"obile o glavu" američkoj dubokoj državi i postali nešto kontraproduktivno za njihovu 
agendu? 
 
O: Ne baš. 
 



P: (Ryan) Možemo li kao grupa iskoristiti sposobnosti AI za naše istraživanje, i ako da, 
kojim bi pravcem trebalo da se krene u tom smislu? 
 
O: Nema mnogo korisnog što možete da uradite. Bez muke nema nauke. 

 
P: (Lainey) U refleksologiji, da li različite tačke na stopalima zaista odgovaraju delovima 
tela? 
 
O: Da. 
 
P: (Lainey) Ako je tako, kako manipulisanje tačkama na stopalima utiče na odgovarajući 
deo tela? 
 
O: Linije energije se povezuju. 
 
P: (L) Tako da pretpostavljam da ako stimulišete tačku, stimuliše se i energija. 
 
O: Da. 
 
P: (Navigator) Vladar Azteka je bio neobično gostoljubiv prema španskim konkvistadorima 
kada su stigli, zašto je to bilo tako? 
 

O: Proročanstvo. 
 
P: (L) Očekivali su da će netko doći? 
 
O: Da. 
 
P: (Joe) I proročanstvo je bilo od njihovih prethodnih vanzemaljskih vladara? 
 
O: Da. 
 
P: (Joe) I to su namerno uradili da bi im podmetnuli osvajanje i uništenje? 
 
(L) Da, kao što ljudi govore da sada vanzemaljci dolaze da spase ljude. 
 
O: Da. 
 
P: (Farmies) Šta predstavlja eksplozija supernove u hiperdimenzionalnom smislu? 

 
O: Otvaranje portala. 
 
P: (Ursus Minor) Koliko sada ima jetija ili sasquatcha u SAD-u i Kanadi? 
 
O: Oni su transdenzitetni i neki dolaze i odlaze. Ali blizu 1000. 
 
P: (PERLOU) Da li je postojala riznica Templara? 
 
O: Da. 
 
P: (PERLOU) Ako jeste, da li je pronađena? 
 
O: Da. 
 
P: (PERLOU) Od strane koga, Vatikana? 
 



O: Ne. 
 
P: (L) Od strane koga? 
 

O: Francuzi su dobili veliki deo za vrijeme masovnih hapšenja, ali to je prikriveno. 
 
P: (Josi) Da li Bil Gejts (i društvo) stvarno želi da ne blokira Sunce, već svetlost od 
supernove? 
 
O: Ne, stvarno su verovali u svoje laži. 
 
P: (Alejo) Nedavna studija je otkrila da biljke imaju govor koji se nalazi izvan slušnih 
frekvencija za ljude. Da li je taj jezik izvor saznanja ljudi o specifičnim lekovitim 
svojstvima biljaka? 
 
O: Ne. 
 
P: (L) Šta JEST izvor saznanja ljudi o lekovitim svojstvima biljaka? 
 
O: Vanzemaljski učitelji u nekim slučajevima. U drugim je to bilo prenošenje informacija 
na višem nivou. 
 

P: (L) Dakle, vanzemaljski učitelji, u nekim slučajevima prenošenje informacija na višem 
nivou. To je nekako isto, zar ne? Pa, u redu. Prenos informacija je intuicija ili intuicija. 
 
(Joe) Moralo se raditi o intuiciji, jer možete li zamisliti učenje kroz metodu pokušaja i 
pogrešaka?! 
 
(L) Da, neke stvari ne bi funkcionisale na taj način. Evo, uzmi ovu gljivu, videćemo šta će 
se desiti... Ups! 
 
(Regulattor) Koliko je efikasan uređaj za disanje Samozdrav u poređenju sa HBOT softshell 
1,5 ATA komorom? 
 
(Niall) Kruške i jabuke. 
 
(L) Kruške i jabuke? 
 
O: Da. 

 
P: (Voyageur) Da li je sibirski udar meteora u jezero El'gygytgyn bio mnogo bliži mlađem 
drijasu nego što se pretpostavljalo (pre 3,6 miliona godina)? 
 
O: Ne. 
 
P: (Voyageur) Koliko su velike bile zajednice u Sibiru pre mlađeg drijasa? 
 
O: Varirale su, ali uglavnom male osim nekoliko izuzetaka. 
 
P: (Voyageur) Da li je njihov uticaj na jugu bio značajan? 
 
O: Da. 
 
P: (L) Zašto? 
 
O: Tehnologija. Bol može pokrenuti inovacije. 



P: (L) Bol? 
 
O: Da. 
 

P: (L) Da, pretpostavljam da ako vam je stalno hladno, naučićete kako da vam ne bude 
hladno. [smeh] 
 
(irjO) Da li maslinovo ulje ima iste "zaštitne" osobine kao i so? 
 
O: Ne. 
 
P: (rrraven) Zemlja se širi, da li to radi postepeno ili postoje periodi kada se širi naglo? 
 
O: Ko je rekao da se Zemlja širi? 
 
P: (Pierre) Tada se "otvarala", ali to nije isto što i "širenje". 
 
(L) Da. Pokaži Pikabua ljudima. [Ark donosi Pikabua mačku da se javi svima...] 
 
(rrraven) Kakva je bila gravitacija u mlađem drijasu? 
 
O: Slabija. 

 
P: (Obi) Koliko smo blizu ponovnog početka ledenog doba? 
 
O: Uskoro. Čekajte i vidite. 
 
P: (Farmies) Koliko je ChatGPT trenutno pod uticajem 4D OPS-a? 
 
O: Dosta. 
 
P: (Niall) Zato što je na Zemlji. 
 
(Joe) Da li svi ti ljudi, činjenica da sve više običnih ljudi komunicira sa ChatGPT-om 
postavljanjem pitanja i razgovorom, vodi ka tome da će on razviti nešto što nalikuje 
svesti? 
 
O: Ne baš, ali će dovesti do OPS-ifikacije AI-a. 
 

P: (Joe) Pa dobro, prethodno pitanje je bilo da li ChatGPT i takvi AI programi podležu 
uticaju 4D OPS-a? A oni su rekli dosta, ali da li je to od strane ljudi, s obzirom da su svi 
OPS? 
 
O: Da. 
 
P: (ryu) Da li su duše mogle "putovati" između planeta i imati jedan život na Zemlji, a 
drugi na Kanteku kada je bio još uvek celovit? 
 
O: Da. 
 
P: (L) Dobro, JEEP pita: 
 
(JEEP) Bila je objava u COVID temi koja je govorila o anti-antitelima koja bi uklanjanje 
spike proteina učinila nemogućim, pretpostavljam za one koji su primili vakcinu. 
Komentar molim. 
 



(JEEP preko Zoom-a) Želio bih da to izmijenim. Kasnije sam objavio materijal koji je bio u 
temi, a Florian Schilling je govorio o tome da je stvorena vrsta antitijela oglednog uzorka 
koja je poput kopije spike proteina. I naizgled možete imati ovu kopiju cijeli život i ona 
ima isti toksični učinak kao pravi spike proteini i čini se da se ne možete riješiti toga. 

 
(L) Hm. 
 
(Joe) Morat ćemo to razmotriti. 
 
O: Nikad ne reci nikad. 
 
P: (L) To ne znači da ne bi bilo teško. Možda bi morali dokučiti, ali... 
 
(Loreta) Latvija je ponovo uspostavila obavezan vojni rok (u vezi s ratom u Ukrajini). Hoće 
li ostale NATO zemlje učiniti isto? 
 
O: Neke. 
 
P: (Adobe) Koliko su točne najnovije procjene Davida DuByne-a iz ADAPT 2030 o budućim 
promjenama na Zemlji? 
 
(L) Koje su njegove procjene budućih promjena na Zemlji? I jeste li o tome razgovarali na 

forumu? Gdje je Adobe? 
(Adobe) Pa, jedna stvar je da će u avgustu ove godine doći do promene ozona koja će 
uzrokovati jače sunce. Mislim da je sledeća u, zaboravih o kojem mjesecu se radi, 2024. 
gdje se radi o elektromagnetskim promenama. A onda kaže da će u martu, aprilu i maju 
2025. - koristi solarni sistem i prikazuje ga otvorenim za meteorsko bombardiranje. Tako 
da imamo promenu sunca, elektromagnetske promene i bombardovanje. I on gotovo da 
ima datume za njih i obrađuje ih u jednom od videa. A ja sam to postavio na forum. 
 
(L) Hmm. Kakav je dosad bio sa prognozama? 
 
(Adobe) Dosad prilično dobar, mislim. Mislite da ste već razgovarali s njim, zar ne? Iz 
ADAPT 2030. 
 
(Niall) Ti i Pierre ste razgovarali o vašoj knjizi... 
 
(Pierre) Pre nekoliko godina. 
 

(Adobe) A preciznija tačka bila bi ako je u pravu da su mart, april i maj 2025. godine 
širom otvoreni za meteore, što bi se nekako podudaralo s kometama koje dolaze u aprilu. 
 
(L) Dakle, koliko je precizan? 
 
O: Često je blizu, ali i dalje postoje neka iznenađenja. 
 
P: (Joe) To je bio pomalo lukav način da se dobije datirana predviđanja. [smijeh] Dobar 
pokušaj! 
 
(Adobe) Da, ali barem bi se koristili naši konkretniji podaci. Dakle, uzeli bismo 10% i 
pokušali ga upariti s 90% i koristiti rad Davida DuBynea. 
 
(Joe) Pozdravljam vaš trud jer smo se i mi često u prošlosti trudili to učiniti, ali... 
dobijemo "ne ide". 
 
(Adobe) U velikom delu NDE-a (iskustva bliska smrti, op.) i karmičkih studija, OPS entiteti 



su podzastupljeni. Možete li pomoći da razumijemo zašto? 
 
(Adobe preko Zoom-a) Da li sam još uvek uključen? Razgovarali smo o iskustvima bliskima 
smrti ili zagrobnom životu, i dok smo čitali knjige, mislimo si, “Hej, di su negativci?”. 

Znate, kada čujete iskustva bliska smrti i karmičke stvari, uvek čujete ove sjajne, divne 
priče. Ako neko umre i sve je divno, i onda se vrati i sve je divno, i pitate se "Hej, ima li 
tamo ičega lošeg?" Gde su OPS ljudi koji stvaraju program za svoj sledeći život u kojem će 
raditi stvarno loše stvari? Oni dolaze ovde da nauče kako da budu loši momci. Tako da o 
tome nema priča. Zašto se negativna strana drugih dimenzija i denziteta ne predstavlja 
kada čitamo o iskustvima bliskima smrti i karmičkim stvarima? Pa, nešto od toga je 
predstavljeno, kao u nedavnom filmu, zaboravio sam mu ime, 'Astral City' i takođe 
Wicklandova '30 godina među mrtvima'. Oni predstavljaju nešto negativno, ali uglavnom su 
to izgubljene duše koje nisu tako daleko od nas. Tako da se vratimo na pitanje. Zašto je 
negativnost manje predstavljena u istini na 5D? 
 
O: Peti denzitet ne funkcioniše na taj način. Negativni entiteti su intenzivno entropični i 
gravitacijski su zatvoreni kako bi im se pružila prilika da razmisle o svojim izborima. Mogu 
onda odlučiti da pokušaju ponovo, ali retko kada se zaista negativni reinkarniraju. Oni su 
apsorbovani. 
 
P: (PoB) Onda zašto ih nema sve manje i manje na Zemlji? 
 

(L) Pa, mislim da negativnost crpi iz... Mislim, velik broj onih koje smatramo negativnim 
pojedincima su psihopate, što je nešto poput defektnog organskog portala. Oni zaista 
nemaju dušu koja se reinkarnira. Oni su samo portal za negativne 4D OPS energije da uđu 
u svet. A ima puno organskih portala. Osim toga, normalna duša - a izraz "normalna" 
upotrebljavamo pomalo slobodno - uvek je podložna bazenu OPS-a, samo zbog toga što se 
nalazi u telu i podložna je svim iskušenjima i nedaćama života u više ili manje 
neprijateljskom okruženju. Zemlja nije baš prijateljsko mesto sa svim njenim stvarima 
koje se događaju, ali prirodno. Tako da mislim da postoji mnogo prilika za negativnost. I 
takođe mislim da ponekad ono što bismo smatrali negativnom osobom, entitetom ili 
događajem iz veće kozmičke perspektive uopšte nije tako. 
 
(Joe) Pa, postoji ideja o OPS bićima u 4. denzitetu koja mogu diplomirati, pa 
pretpostavljate da je to neko ko se inkarnirao u 3D-u iznova i iznova i utvrdio sebe na OPS 
način do te tačke da je sposoban da zauzme svoje mesto. 
 
(L) Mislim da se događa to da postoje samo organski portali koji se koriste, preuzimaju. 
Zar nije tako? Mislim, kada razmišljamo o stvarno negativnim ljudima na Zemlji, da li 

govorimo u suštini o organskim portalima koji se preuzimaju od strane 4D OPS-a, koji ne 
mogu da idu dalje od 4D-a? 
 
O: Da. 
 
P: (L) Dakle, to je potpuno drugačija ekonomija od one koja funkcioniše za duše koje se 
recikliraju i slično? 
 
O: Da. 
 
P: (Joe) Pa kako 4D OPS bića... Kako dođu tamo ako nisu prošli kroz, znate na šta mislim? 
Mislim, prirodna progresija za bića koja nisu OPS ili potpuno OPS, znate na šta mislim? 
 
O: Drugačiji proces. I moraju postići visok procenat negativnosti u jednom životu. I da, 
neki od izuzetno negativnih tipova idu direktno u 4D OPS. 
 
P: (Andromeda) Možda ne idu u zonu kontemplacije. Kao da ako neka duša ima sudbinu, 



mogu tu energiju da prenesu... samo ide u drugo telo, ali ne moraju da kontempliraju, zar 
ne? 
 
(Joe) Samo se čini da ima dosta takvih tipova. Prilično su negativni, a navodno ima 

podjednak broj 4D OPS-a i 4D OPD-a, zar ne? Samo se pitam, odakle dolaze svi oni? Kako se 
dobije podjednak broj? 
 
(PoB) A dolaze, u većem broju jer se čini da je procenat donekle konstantan kroz 
generacije, recimo ovih 6% ili tako nešto... 
 
(L) Pa, ako razmislite o tome, kada čitate Lobaczewskog i on govori o uticaju patoloških 
tipova na ljudsku populaciju i procenat zaista negativnih psihopatskih tipova, a zatim veći 
procenat drugih različitih patologija koje ih okružuju, i zatim još veći krug onih koji su 
ranjeni ili oštećeni na neki način, koji se onda privlače takvoj patologiji. Vidite, slična 
stvar se događa i u 5D-u? Postoje samo nekoliko zaista negativnih, i oni mogu direktno ući 
u 4D jer su dostigli taj nivo u jednom životu. Ali ostali odlaze tamo i doživljavaju ono što 
je opisano u celoj literaturi, reinkarniraju se i imaju još jednu šansu i još jednu šansu. I 
možda im treba nekoliko života da prođu kroz to i iskuse to da bi izabrali ispravno. Zaista 
izabrali. A onda možda izaberu da potpuno postanu negativni i na kraju odu u 4D kao OPS. 
Da li je to blizu onoga o čemu ovde govorimo? 
 
O: Da. 

 
P: (L) Tako da možda vidite da na površini ima jako puno negativnosti, ali srž toga su mali 
broj bitnih psihopata, a zatim sve širi krugovi manje i manje patologija, i onda normalni 
ljudi. Koliko normalnih ljudi čini i činilo je i činit će jako loše stvari, iako možda nisu 
suštinski zli, zar ne? 
 
(Joe) Oni mogu otići i ispraviti stvari i puno naučiti. Samo kažu da većina ljudi nije sklona 
takvom ponašanju, znate šta mislim? Zato, u odgovoru na pitanje, zato ne vidite puno 
negativnih entiteta ili bića ili demona, šta god, kako vise po 5D-u, jer to nije suština 5D-a. 
 
(L) Suštinska priroda negativnog entiteta nije da deli, zar ne? Tako da oni imaju svoje 
iskustvo, bili bi u svom vlastitom prostoru. I taj prostor je nekako... 
 
(Joe) Zatvoren, segregiran. 
 
(L) Da li je to takođe blizu onome o čemu govorimo? 
 

O: Da. 
 
P: (Adobe preko Zoom-a) Imam još jedno pitanje ako imate vremena. 
 
(Chu) Ajde. 
 
(Adobe preko Zoom-a) Gde smo kada sanjamo, šta, u kakvom tačno stanju se nalazimo? Da 
li je to u dimenziji, denzitetui ili negde drugde? Gde, drugim rečima, vidim i učim: u 
denzitetu, dimenziji ili negde drugde? Gde je naše stanje sna? 
 
O: Kao što je rečeno, duša se iscrpljuje kad je u telu. Gde se "svesnost" nalazi, može 
varirati prema potrebi i kapacitetu. Što se tiče "lokacije", nema stvarnih ograničenja. Ali 
zamislite koordinatu unutarnjeg prostora. 
 
P: (Joe) Isti prostor u koji odlazite kada meditirate. 
 
(Adobe) Dakle, u suštini bilo gde. 



(L) Mislim da je tako. Prema potrebi i kapacitetu. 
 
(Ryu) Da li će države EU uspeti da povrate svoj suverenitet pre promene denziteta? 
 

O: Ne ide. 
 
P: (Ursus Minor) Rečeno nam je da civilizacije ispod površine Zemlje imaju sposobnost 
postojanja u dva denziteta. 
 
O: Neke imaju. 
 
P: (Ursus Minor) Kako su razvili tu sposobnost? 
 
O: Razvili?? 
 
P: (L) Kazna za psovanje! 
 
(Voyageur) Postoji serija videa o svjetskim sajmovima (SAD i Europa) - neke čudne stvari. 
Pogledajte ovdje na forumu: video serija "Ukradena istorija". 
 
(L) Dobro, pogledat ćemo. 
 

(Ursus Minor) Da li su Atlantiđani takođe imali sposobnost postojanja u dva denziteta? 
 
O: Ne. 
 
P: (Fallen_735) Da li su trenutna prepucavanja između američkih i meksičkih političara o 
fentanilu, vatrenom oružju i krizi na granici stvarna ili su dio scenarija? 
 
O: Stvarna u onoj mjeri do koje su učesnici svjesni. 
 
P: (L) Ali očito, pretpostavljam da postoje i drugi koji to usmjeravaju. 
 
(Ursus Minor) Hoće li oni koji su novi u 4D imati sposobnost postojanja u dva denziteta? 
 
O: Do neke mjere, da. 
 
P: (brandon) Ursus Minor: evo citata iz sesije o podzemnim civilizacijama koje imaju 
sposobnost postojanja u dva denziteta: 

—————————————————— 
 
novembar 1996. 
 
P: (L) Da li se podzemna civilizacija razvila sama od sebe? 
 
O: Da. 
 
P: (L) Da li njome također upravlja ili manipulira Orion? 
 
O: Da. 
 
P: (L) Jesu li ovi "menadžeri" sa Oriona iz drugih denziteta? 
 
O: Da i ne. 
 
P: (L) Ne razumijem. Da li su neki od njih sa četvrtog, a neki sa trećeg denziteta? 



 
O: Ljudski tipovi tamo imaju sposobnost postojanja u dva denziteta (bi-density u engl. 
izvorniku, op.). 
 

juni 2009. 
 
P: (Atriedes) Jednom su rekli nešto o bi-denzitetnim bićima. Radilo se o nečemu poput 
hibrida između bića četvrtog denziteta i bića trećeg denziteta. Ili bi takva osoba mogla 
biti genetski poboljšani čovjek? 
 
O: Ljudi su nekada bili "bi-denzitetni". I neki bi mogli ponovno postati na prirodan način. 
Oni iz 4D OPS "proizvodnje" su slični. Samo ih zamislite kao vrstu organskih portala s 
nabrijanim motorima. 
 
(L) Dobro, sljedeće pitanje: 
 
(Keit) Postoje li trenutni pokušaji tajnih izvora ili agencija na Zapadu da gledaju na 
daljinu ili koriste neke slične načine za špijuniranje Putina ili drugih visokorangiranih 
dužnosnika? 
 
O: Mogu pokušati. Putin nije bio KGB za ništa. 
 

P: (Keit) Postoje li trenutna istraživanja paranormalnih ili metafizičkih fenomena u Rusiji, 
slična eksperimentima koji su rađeni za vrijeme sovjetskog vremena? 
 
O: Malobrojna. 
 
P: (Keit) Ako da, koristi li to FSB ili druge agencije u Rusiji? 
 
O: Jako malo, nažalost. 
 
P: (L) Znate šta, ekipa, umorna sam. Već traje gotovo dva sata. Shvaćate li da traje već 
dva sata? Postoji li nešto što smo trebali pitati, a nismo pitali, ako ne 
smatrajte da smo to pitali i pokušajte nam dati jednostavan kratki odgovor... 
 
O: Ne večeras! Doviđenja. 
 
 
KRAJ SESIJE 

 
 
Preveo: Ivan N. 
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